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Nuorisoraadin toimintakertomus 2020-2021  
 
 
 
Nuorisoraadin kausi alkoi 1.9. Puheenjohtajaksi valittiin Ines Kojo Hangö gymnasiumista ja varapuheenjohtajaksi 
Nuutti Saramo Hankoniemen lukiosta. Muut jäsenet kaudella 2020-2021 olivat Markus Kapanen, Sofia Eronen, 
Artur Ergyun, Micelle Hyvärinen, Cornelia van Kasteel ja Ronya Granqvist. Nuorisoraadin uusi toimintasääntö 
astui voimaan tälle kaudelle. Kuluneella kaudella nuorisoraadilla oli puhe- ja läsnäolo-oikeus sivistys-, kulttuuri-, 
ympäristö-, perusturva- ja teknisessä lautakunnassa. Nuorisoraadista osallistui myös kaksi edustajaa kaupungin-
valtuuston kokouksiin. Hangon yrittäjät kutsuivat myös nuorisoraadin keskustelutilaisuuteen Hangon tulevai-
suudesta. Syksyllä Nuorisoraati piti ryhmäytymisillan vuokratulla mökillä Perniössä. Tarkoituksena oli tutustua 
toisiinsa ja suunnitella tulevaa kautta. Marraskuussa nuorisoraati järjesti keskustelutilaisuuden unelmien kun-
nasta kaupungintalolla. Tilaisuuteen oli kutsuttu kaupungin lautakuntien puheenjohtajat. Nuorisoraati esitti 
heille näkemyksensä unelmien Hangosta sekä esitteli kummivaltuutettu -aloitteen. Joka vuotinen Nuorten Ääni -
projekti järjestettiin tuttuun tapaan talvella. Nuorisoraati oli valmistellut kolme erilaista ehdotusta, joista koulut 
äänestivät voittajaksi ponnahduslaudan Hoppikselle. Keväällä nuorisoraati kutsui Hangon puolueet kuntavaali-
aiheiseen videohaastatteluun. Videot kuvattiin jokaisesta puolueesta erikseen, ja ne julkaistiin Hangon kaupun-
gin Youtube-kanavalla. Tämän lisäksi nuorisoraati on aktiivisesti vastannut lausuntopyyntöihin mm. valtuusto-
aloitteesta aamupalan tarjoamisesta kouluissa. Raadin puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja antoivat haastatte-
lut Etelä-Uusimaalle ja Yle Västnylandille. Kaksi raadin edustajaa osallistui Länsi-Uudenmaan soteinfoon. Nuori-
soraati osallistui myös Suomen nuorisovaltuustojen väliseen kilometrihaasteeseen. Yksi raadin kokous lähetet-
tiin livenä Facebookissa. Nuorisoraati on lisännyt kaudella 2020-2021 tunnettavuuttaan Hangossa. Toiminta on 
ollut aktiivista ja jokaisessa raadin kokouksessa oli kaikki edustajat paikalla. Kokouksia oli kaudella yhteensä 
yhdeksän.  
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Puheenjohtaja Ines Kojo ja varapuheenjohtaja Nuutti Saramo 
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Ungdomsrådets verksamhetsberättelse 2020-2021  
 
 
 
1.9.2020 inleddes ungdomsrådets sjunde säsong. Ines Kojo från Hangö Gymnasium valdes till ordförande och 
Nuutti Saramo från Hankoniemen lukio till viceordförande. Rådets övriga medlemmar var: Sofia Eronen, Markus 
Kapanen, Cornelia van Kasteel, Ronya Granqvist, Artur Ergyun och Micelle Hyvärinen. På hösten trädde ung-
domsrådets nya verksamhetsstadga i kraft. Det innebar att medlemmarna under säsongen fick vara med på 
bildnings-, tekniska-, miljö-, kultur- och grundtrygghetsnämndens möten. Dessutom fick rådet för första gången 
även delta i stadsfullmäktiges möten. Under hösten bjöd även Hangö Företagare ungdomsrådet till ett diskussi-
onstillfälle om Hangös framtid. I början av hösten tillbringade rådet en natt tillsammans i Bjärnå för att lära kän-
na varandra och planera säsongen. I november ordnade vi ett diskussionstillfälle om “drömmarnas stad” i 
stadshuset för nämndernas ordförande. Ungdomsrådet presenterade sin vision om ett idealt Hangö ur ungas 
synvinkel och lyfte fram idén om en fadderrepresentant för ungdomsrådet i de olika nämnderna. Ungdomsrå-
dets årliga “Ung röst på stan”- projekt inleddes på vintern, men kunde i år inte utföras som vanligt p.g.a. corona 
restriktioner. Det vinnande förslaget som skolorna röstade var en hoppbräda till Hoppis. På våren fokuserade 
ungdomsrådet på kommunalvalet. Rådet intervjuade kandidater från alla Hangös partier och ställde frågor som 
på ett eller annat sätt påverkar ungas liv i Hangö. Intervjuerna filmades och publicerades på Hangö stads You-
Tube-kanal i april. Utöver detta har ungdomsrådet under den gångna säsongen aktivt gett utlåtanden om bl.a. 
gratis frukost för elever, blivit intervjuade för Etelä-Uusimaa och Yle Västnyland, deltagit i ett informationstillfäl-
le om SOTE-freformen, deltagit i en “kilometer utmaning” och haft ett live möte på Facebook. Ordet om ung-
domsrådet har under säsongen 2020-2021 spridits märkbart. Ungdomsrådet har arbetat aktivt och alla med-
lemmar har deltagit i alla nio möten under säsongen.  
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Ordförande Ines Kojo och vice ordförande Nuutti Saramo 
 


